

11.—Soumise et lue une opinion du Département en Loi *re* Affermage de la *Gazette Municipale*.

Vu l'opinion des avocats de la Ville, il est

Résolu: De présenter au Conseil un rapport, demandant le crédit nécessaire pour payer à la Compagnie de Publications Commerciales, pour la publication de la *Gazette Municipale*, la balance de son compte, suivant l'opinion du Département en Loi, et que ladite opinion soit déposée aux archives.

12.—Lue une opinion du Département en Loi *re* Remise du dépôt de \$200 à M. A.-P. Pigeon, pour l'impression des rapports annuels. Il est dit dans cette opinion, que la Commission n'a pas le droit de remettre le dépôt en question, attendu que ledit M. Pigeon n'a pas encore terminé son contrat.

Résolu: Que ladite opinion soit reçue et déposée aux archives, et que copie d'icelle soit transmise à M. A.-P. Pigeon.

BIBLIOTHÈQUE TECHNIQUE

13.—M. l'échevin Lévy propose, et il est

Résolu: De renvoyer à la sous-commission de la Bibliothèque Technique toutes les demandes reçues jusqu'à ce jour pour la position de conservateur de la bibliothèque municipale.

La Commission s'ajourne alors à mercredi, le 3 du courant, à 2 heures p.m.

CHS.-E. GAGNON,

Secrétaire.

CONSEIL MUNICIPAL

ASSEMBLEE MENSUELLE DU 8 MARS

ORDRE DU JOUR

REGLEMENTS

1. 2me et 3me lectures d'un règlement à l'effet d'établir une bibliothèque publique. (Mercier.) (21 fév.—imprimé.)
2. 2ème et 3ème lectures d'un règlement amendant le règlement No 260 *re* édifices. (Leclaire.) (2 mars.—imprimé.)

MOTION

3. *Ward*.—Pour abroger résolution *re* gages et heures de travail des journaliers. (27 avril.)

REGLEMENTS

4. 1ère, 2ème et 3ème lectures d'un règlement amendant et codifiant les règlements relatifs à l'hygiène. (Dagenais.) (9 mars.)
5. 1re, 2me et 3me lectures d'un règlement concernant les édifices sur certaines rues. (Yates.) (23 mars.)
6. 1ère, 2ème et 3ème lectures d'un règlement amendant le règlement No. 210 concernant la Cie des Tramways. (Sadler.) (30 mars.)
7. 2ème et 3ème lectures d'un règlement codifiant les différents règlements *re* taxes. (L.-A. Lapointe.) (13 avril.—imprimé.)
8. 2ème et 3ème lectures d'un règlement amendant le règlement No. 370. (Lévy.) (21 avril.)
9. 1ère, 2ème et 3ème lectures d'un règlement amendant le règlement No. 129 *re* abattoirs. (Lévy.) (11 mai.—imprimé.)
10. 1ère, 2ème et 3ème lectures d'un règlement à l'effet de permettre à la Cie de télégraphe "Northern Commercial" de poser des câbles dans les rues. (Larivière.) (1er juin.)
11. 1ère, 2ème et 3ème lectures d'un règlement à l'effet d'amender le règlement No. 370 *re* circulation des voitures dans certaines rues. (Nault.) (8 juin.)
12. 3me lecture d'un règlement au sujet de la construction des édifices dans le quartier Mont-Royal. (McKenna.) (15 juin.—imprimé.)
13. 1ère, 2ème et 3ème lectures d'un règlement à l'effet d'amender le règlement No. 343 *re* poteaux. (Larivière.) (22 juin.)

10.—*Resolved*: That in the future, the index of the *Municipal Gazette* be prepared weekly.

11.—Submitted and read an opinion from the Law Department *re* Leasing of the *Municipal Gazette*.

In view of the opinion of the City Attorneys, it was

Resolved: That a report be made to Council, asking for the necessary appropriation to pay to the Trade and Publishing Co., for the printing of the *Municipal Gazette*, the balance of their account, according to the Law Department's opinion, and that the said opinion be filed of record.

12.—Read an opinion from the Law department *re* Refund of Mr. A. P. Pigeon's deposit of \$200, for the printing of annual reports, stating that the Committee had no right to refund the said deposit, inasmuch as the said Mr. Pigeon has not yet completed his contract.

Resolved: That the said opinion be received and filed of record, and that a copy of same be transmitted to Mr. A. P. Pigeon.

TECHNICAL LIBRARY.

13.—Ald. Levy moved, and it was

Resolved: To refer to the sub-committee on Technical Library all applications received up to date, for the position of librarian of the municipal library.

The Committee then adjourned until Wednesday, the 3rd instant at 2 o'clock p.m.

CHS.-E. GAGNON,

Secretary.

CITY COUNCIL

SPECIAL MEETING OF THE 8th OF MARCH

ORDER OF THE DAY.

BY-LAWS

1. 2nd and 3rd reading of a by-law for the establishment of a public library. (Mercier.) (21st Feb.—printed.)
2. 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No. 260 *re* buildings. (Leclaire.) (2nd March.—printed.)

MOTION

3. *Ward*.—To repeal resolution *re* wages and working hours of laborers. (27th April.)

BY-LAWS

4. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend and codify the by-laws concerning health. (Dagenais.) (9th March.)
5. 1st, 2nd 3rd reading of a by-law concerning buildings on certain streets. (Yates.) (23rd March.)
6. 1st, 2nd and 3rd reading of a by law to amend by-law No. 210 *re* Montreal St. Ry. Co. (Sadler.) (30th March.)
7. 2nd and 3rd reading of a by-law to codify the different by-laws *re* taxes. (L. A. Lapointe.) (13th April.—printed.)
8. 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No. 370. (Lévy.) (21st April.)
9. 1st, 2nd and 3rd reading of a by law to amend by law No. 129 *re* abattoirs. (Lévy.) (11th May.—printed.)
10. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to allow the Northern Commercial Telegraph Co. to lay cables in streets. (Larivière.) (1st June.)
11. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law 370 *re* vehicles in certain streets. (Nault.) (8th June.)
12. 3rd reading of a by-law *re* construction of buildings in Mount Royal Ward. (McKenna.) (15th June.—printed.)
13. 1st, 2nd and 3rd reading of a by-law to amend by-law No. 343 *re* poles. (Larivière.) (22nd June.)